
Protokół nr 43/18 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

z dnia 10.04.2018, godz. 10.00-13.15 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący otworzył posiedzenie komisji.  Na podstawie listy obecności stwierdził 

wymagane guorum. Komisja odbyła się w siedzibie ZOŚ w Międzyzdrojach przy ul. 

Nowomyśliwskiej 86,  a następnie w BRM Urzędu Miejskiego.  

Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. Obecnych na posiedzeniu 6 radnych. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Zaproponowany porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. Nr 2 do protokołu.  

 

• Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

• Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

• Kontrola wydatków związanych z utrzymaniem zieleni miejskiej w Gminie za rok 2017 

oraz analiza planu wydatków na 2018 rok.  

• Uwagi i poprawki do protokołu z dnia  4.04.2018 r. 

• Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

• Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

• Zakończenie posiedzenia .  

 

3. Kontrola wydatków związanych z utrzymaniem zieleni miejskiej w Gminie za rok 

2017 oraz analiza planu wydatków na 2018 rok.  

 

Komisja przeprowadzała kontrolę wydatków związanych z utrzymaniem zieleni miejskiej w 

Gminie za rok 2017 oraz analizę planu wydatków na 2018 rok bezpośrednio w siedzibie ZOŚ 

w Międzyzdrojach przy udziale kierownika ZOŚ Pana Adama Celińskiego. 

W tym celu kierownik udostępnił komisji dokumenty na bazie który h komisja dokonywała  

analizy zagadnienia:  

1. Rozliczenie zieleni miejskiej za 2017 rok 

2. Kosztorys ofertowy dot. przetargu nieograniczonego na kompleksowe dostarczanie 

kwiatów itp. 

3. Arkusz kalkulacyjny dot. roku 2017 (kwiaty)     

4. Faktura FV/105/2017/05 z 2017 r. 

5. Faktura 0247/17/FVS z dnia 4.06.2017 r.  

6. Faktura FV/113/2017/06z 5.06.2017 r.  

7. Faktura 2000/06/2017/FV z 28.06.2017 r. 

8. Protokół dostaw Wieluń z dnia 27.06.2017 r.  

9. Notatka korygująca 01/07/2017/KG z 12 VII 2017  

10. Komisja zapoznała się z kompleksową dokumentacją w ilości 21 dokumentów                         

( kompleksowe dostarczanie kwiatów, krzewów, drzew, roślin, trawy, ziemi, nawozów, 

kołków do drzew agrowłókniny ściółkującej na potrzeby realizacji projektu pn. 

Międzyzdroje w kwiatach 2018” – 21 umów, oświadczeń, referencji itp. 



Radny Janusz Piłat  zapytał o wyjaśnienie punktu „ zakup materiałów, narzędzi, usług” 

Wyjaśnień udzielił Kierownik ZOŚ Adam Celiński. 

Radna Katarzyna Natkańska zapytała, czy są praktykowane przetargi na zakup kwiatów. 

Kierownik potwierdził obowiązek  przetargu na tę usługę. Przypomniał, że przetargi odnośnie 

zakupienia kwiatów  zostały zbadanie przez komisję RM.  

Radna Dorota Klucha zapytała o ilość osób pracujących w zielonej brygadzie. 

Kierownik poinformował, że jest to 9 osób, natomiast w ZOŚ pracuje  55 osób oraz  w ramach 

robót publicznych 13 osób, osoby te zatrudnione są na  6 miesięcy. W ramach robót 

publicznych zakład uzyskał 150 tys. zł.  

 

 Po zakończeniu kontroli w ZOŚ komisja wróciła do biura Rady Miejskiej, kontynuując 

porządek posiedzenia. W związku z zakończeniem kontroli komisja wypracowała 

następujące wnioski:   

 

1) Komisja widzi konieczność zakupienia podnośnika koszowego  

2) Komisja wnioskuje do dofinansowanie zadania remont ławek na promenadzie.       

 

 

4. Uwagi i poprawki do protokołu z dnia  4.04.2018 r. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został odczytany, Radna Katarzyna Natkańska 

wprowadziła uwagę dotycząc swojej wypowiedzi na okoliczność przyjęcia protokołu z 

kontroli 

 
„W protokole przedstawionym przez Przewodniczącego Adama Jakubowskiego zawarta została 

informacja, że tylko na 3 wnioski z  przedstawionego rejestru (poz. 4,22,27) Burmistrz nie udzielił 

Radzie Miejskiej odpowiedzi pisemnej. Z takim zapisem nie zgodziła się Radna Katarzyna 

Natkańska, twierdząc, że więcej wniosków pozostało bez odpowiedzi, ale nie jest w stanie 

dyskutować w tej sprawie, ani też podać właściwej liczby wniosków na które nie uzyskano 

odpowiedzi,  gdyż  punkt o przyjęciu protokołu, został wprowadzony do porządku  w trakcie trwania 

posiedzenia, wobec czego nie jest przygotowana do dyskusji w tej sprawie.” 

 Uwaga Radnej została poddana pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

Protokół wraz z uwagą poddano pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

 

 
5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji (brak) 

 

6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego (brak) 

 

7. Zakończenie posiedzenia .  

 

W związku z zakończeniem realizacji porządku Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym zakończono protokół  

 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska   

 

 
 


